



NO :

العدد :

DATE :

التاريخ :

Ashur University Sustainable Development Goals

Ashur University strives to achieve sustainable development through a set of strategic goals that support education, research, community service, and environmental preservation. These goals include:

1. Integrating sustainability principles into curricula and campus activities to promote awareness and social responsibility among students.
2. Enhancing resource efficiency by conserving energy and water, reducing waste, and promoting recycling on campus.
3. Encouraging applied scientific research in renewable energy, green development, and environmental protection.
4. Providing a healthy and safe campus environment that supports the physical and mental well-being of all university members.
5. Strengthening local and international partnerships to achieve the Sustainable Development Goals and promote knowledge exchange.
6. Promoting equality and social justice by ensuring access to education and opportunities for all without discrimination.
7. Contributing to community development through environmental, educational, and social initiatives.

Ashur University believes that achieving these goals is fundamental to building a responsible and impactful institution that contributes to sustainable development both nationally and globally.





NO :

العدد :

DATE :

التاريخ :

أهداف التنمية المستدامة لجامعة آشور

Ashur University Sustainable Development Goals

- تسعى جامعة آشور إلى تحقيق التنمية المستدامة من خلال مجموعة من الأهداف الاستراتيجية التي تدعم التعليم، والبحث العلمي، وخدمة المجتمع، والحفاظ على البيئة. وتتلخص هذه الأهداف فيما يلي:
1. دمج مبادئ الاستدامة في المناهج الدراسية والأنشطة الجامعية لتعزيز وعي الطلبة والمسؤولية المجتمعية.
 2. تحسين كفاءة استخدام الموارد مثل الطاقة والمياه وتقليل النفايات وتعزيز إعادة التدوير داخل الحرم الجامعي.
 3. تشجيع البحث العلمي التطبيقي في مجالات الطاقة المتجددة، والتنمية الخضراء، وحماية البيئة.
 4. توفير بيئة جامعية صحية وآمنة تدعم الرفاهية الجسدية والنفسية لجميع أفراد المجتمع الجامعي.
 5. تعزيز الشراكات المحلية والدولية لتحقيق أهداف التنمية المستدامة والتبادل المعرفي والخبرات.
 6. دعم المساواة والعدالة الاجتماعية وضمان فرص التعليم للجميع دون تمييز.
 7. المساهمة في خدمة المجتمع المحلي من خلال المبادرات البيئية والتوعوية والتنمية.
- تؤمن جامعة آشور بأن تحقيق هذه الأهداف يمثل أساساً لبناء جامعة مسؤولة ومؤثرة في التنمية المستدامة على المستويين الوطني والعالمي.

